The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland
The United Kingdom is situated in the north-west coast of Europe between the Atlantic Ocean on the north-west and the North Sea on the east. 

The U. K. includes Great Britain and Northern Ireland. I 

Great Britain, the largest island in Europe, contains England, Scotland and Wales. 

The United Kingdom has an area of 244,000 square kilometres (94,249 square miles). The capital of the country is London. English is the official language. 

The population of the U. K. is nearly 60 million people. The population lives mostly in towns and cities and their suburbs. Four out of every five people live in towns. Over 46 million people live in England. Over 3 million — in Wales. A little over 5 million — in Scotland. About 1.5 million— in Northern Ireland. London's population is over 7 million people. The British nation consists of the English, the Scots, the Welsh and the Irish. There are many people of all colours and races in the United Kingdom. 

The climate of Great Britain is mild. It is not too hot in summer or too cold in winter. It often rains in England. Rain falls in summer and in winter, in autumn and in spring. Snow falls only in the north and west of the country. The surface of England and Ireland is flat, but Scotland and Wales are mountainous. Many parts of the country have beautiful villages. There are many rivers in Great Britain. The main river is the Thames. Many ships and barges go up and down the river. The longest river is Severn. It is 350 kilometres long. 

There are many universities, colleges libraries, museums and theatres in the country. The most famous universities are Cambridge University, Oxford University, Glasgow University. 

The U. K. is a parliamentary monarchy. The British Parliament consists of two Houses: the House of Lords and the House of Commons. The Prime Minister is the head of the government. 

The United Kingdom has some mineral resources. Coal and oil are the most important of them. The United Kingdom i one of the world's most industrialize» countries. The main industrial centres are Sheffield, Birmingham and Manchester. The largest cities of the country are London, Birmingham, Cardiff, Manchester, Glasgow, Belfast, Dublin. 

Agriculture takes an important sector in economy of the country. The British people grow wheat, fruit, vegetables oats. 

Перевод текста: The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland 

Великобритания расположена в северо-западном побережье Европы между Атлантическим океаном на северо-западе и Северном море на востоке. 

U. K. включает Великобританию и Северную Ирландию. Я 

Великобритания, наибольший остров в Европе, содержит Англию, Шотландию и Уэльс. 

Великобритания имеет область 244 000 квадратных километров (94 249 квадратных миль). Капитал страны - Лондон. Английский язык - официальный язык. 

Население U. K. - почти 60 миллионов человек. Население живет главным образом в городах и городах и их предместье. Четыре из каждых пяти человек живут в городах. Более чем 46 миллионов человек живут в Англии. Более чем 3 миллиона — в Уэльсе. Немногим более, чем 5 миллионов — в Шотландии. Приблизительно 1.5 миллиона — в Северной Ирландии. Население Лондона - более чем 7 миллионов человек. Британская нация состоит из англичан, Шотландцев, уэльсцев и ирландцев. Есть много людей всех цветов и гонок в Великобритании. 

Климат Великобритании умерен. Это не слишком горячо летом или слишком холодно зимой. Часто идет дождь в Англии. Дождь падает летом и зимой, осенью и весной. Снег падает только в к северу и к западу от страны. Поверхность Англии и Ирландии является плоской, но Шотландия, и Уэльс являются гористыми. Много частей страны имеют красивые деревни. В Великобритании есть много рек. Главная река - Темза. Много судов и барж идут вверх и вниз по реке. Самая длинная река - Северн. Это 350 километров длиной. 

Есть много университетов, библиотеки колледжей, музеи и театры в стране. Самые известные университеты - Кембриджский Университет, Оксфордский университет, Университет Глазго. 

U. K. - парламентская монархия. Британский Парламент состоит из двух Зданий: Палата лордов и Палата общин. Премьер-министр - голова правительства. 

Великобритания имеет некоторые полезные ископаемые. Уголь и нефть являются самыми важными из них. Великобритания i один из всемирных больше всего промышленно развивает» страны. Главные индустриальные центры - Шеффилд, Бирмингем и Манчестер. Наибольшие города страны - Лондон, Бирмингем, Кардифф, Манчестер, Глазго, Белфаст, Дублин. 

Сельское хозяйство берет важный сектор в экономике страны. Британские люди выращивают пшеницу, фрукты, овес овощей.

